

The latest units of The Woodland, Zhongshan are now for sale

中山市「奕翠園」新一期單位現正推售



The Woodland, located in the very heart of Zhongshan, is surrounded by plenty of educational and recreational facilities
「奕翠園」位於中山市核心地段，教育和康樂設施林立

The Woodland, the Group's large-scale residential development located in the very heart of Zhongshan, boasts comprehensive amenities, including premium hotels, integrated shopping malls, large-scale restaurants and libraries. The project is adjacent to the Zhongshan station and Zhongshan North station, providing residents with convenient access to Guangzhou, Shenzhen and Hong Kong. It also benefits from the strategic advantage of the completed Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge and the Shenzhen-Zhongshan Bridge, which is scheduled for completion in 2024.

Phase 5A of the project is of premium quality and has been successfully handed over. Phase 5B, featuring five high-rise residential towers, ranging from 25 to 30 floors, is now available for sale. The flagship residential tower, No. 81, offers two- to four-bedroom units, from 83 to 154 square metres (893 to 1,658 square feet). The project's noble design, with refined glass facades with curved linings, complemented by a French-style landscaped garden for the exclusive use of residents, and its superb location adjacent to Zimaling Park make it highly sought after by the market.

集團旗下位於中山市核心地段的大型住宅項目「奕翠園」，坐擁完善配套包括優質酒店、綜合商場、大型餐廳及圖書館等。項目毗鄰中山站及中山北站，住戶可輕鬆來往廣深港三地，同時受惠於已落成的港珠澳大橋及預期2024年落成的深中通道，盡享交通優勢。

項目的第五期A質素卓越並已成功交樓，現正推售的第五期B，設有五幢達25至30層高的住宅大樓，首推的81號住宅大樓單位面積為約83平方米（約893平方呎）至154平方米（約1,658平方呎）的兩至四房間隔。項目設計高貴，採用大玻璃外牆配以弧形線條，同時設有住戶專享的法式園林並毗鄰紫馬嶺公園，因而深受市場歡迎。



The picturesque French-style landscaped garden is for the exclusive use of The Woodland residents
位於「奕翠園」住戶專享的法式園林，景致優美



The refined elegance of The Woodland's lobby
「奕翠園」的大堂設計高貴典雅